
                                             
Protokół Nr XXXV/14

 sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński
odbytej 30 stycznia 2014 r.

 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godz. 10 00 otworzył obrady XXXV sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył,  że na stan  rady wynoszący 15 radych  zgodnie z listą  obecności  w
obradach sesji uczestniczyło 14 radnych, co  stanowiło  quorum do podejmowania prawomocnych
decyzji i uchwał .
Radny nieobecny:
1. Bogdan Grabski – nieobecność usprawiedliwiona 
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy
Makowski, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch   i sołtysi zgodnie z listą obecności .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwały się przedstawicielki prasy lokalnej .
Protokół  Nr XXXIV/13 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 30 grudnia 2013 r.
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania.  
Następnie  przewodniczący rady przedstawił wniosek formalny dotyczący zmiany porządku obrad 
sesji, a mianowicie : 
Stawiam wniosek formalny na prośbę Wójta Gminy o zamianę porządku obrad sesji poprzez  
wprowadzenie dodatkowego projektu uchwał jako pkt 8 tj . :
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i głosy " wstrzymujące się " 0 – przyjęła powyższy wniosek. 
Porządek obrad XXXIV sesji Rady Gminy, który otrzymali radni wraz z zawiadomieniem 
przedstawiał się następująco : 
1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXXV sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXIV z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 30 
grudnia 2013 r. 
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
  Społecznej do przyznawania dodatku energetycznego 
4.Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do   
   przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 
   zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem  wspierania 
   finansowego gmin w zakresie dożywiania „ Pomoc państwa w  zakresie dożywiania na lata 
   2014-2020  
5.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
   dożywiania „ Pomoc gminy w zakresie dożywiania „ na lata 2014-2020 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/147/04 w sprawie zasad zwrotu 
   wydatków za świadczenia pomocy społecznej w zakresie zadań własnych gminy 
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 
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8.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami , oraz utrzymaniu
   gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2013 r.
   Opinia Komisji Gospodarki mienia Komunalnego i Budżetu
9.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
  Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu
10.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2013.Analiza remontów oraz 
     doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2013 .
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
11.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2013
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
12.Analiza wykorzystania środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2013 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Ocena realizacji Uchwał Rady Gminy za 2013 rok 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
14.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy różne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad sesji 
Porządek obrad XXXV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński , który został przyjęty i według 
którego rada obradował przedstawiał się w brzmieniu jak niżej : 
1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad XXXV sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr XXXIV z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 30
      grudnia 2013 r. 
   - zatwierdzenie porządku obrad
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
   Społecznej do przyznawania dodatku energetycznego 
4.Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
   przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 
   zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 
   finansowego gmin w zakresie dożywiania „ Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 
   2014-2020 
5.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
   dożywiania „ Pomoc gminy w zakresie dożywiania „ na lata 2014-2020 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/147/04 w sprawie zasad zwrotu 
   wydatków za świadczenia pomocy społecznej w zakresie zadań własnych gminy 
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody  
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 rok 
9.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami , oraz utrzymaniu  
  gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2013 r.
  Opinia Komisji Gospodarki mienia Komunalnego i Budżetu
10.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu
11.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2013.Analiza remontów oraz 
    doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2013 .
    Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
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12.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2013
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
13.Analiza wykorzystania środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2013 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
14.Ocena realizacji Uchwał Rady Gminy za 2013 rok 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
 17.Odpowiedzi na interpelacje radnych
 18.Wolne wnioski i zapytania
 19.Sprawy różne
 20.Ustalenie terminu następnej sesji
 21.Zamknięcie obrad sesji 
Ad.1
Jak wyżej.
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone .
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XXXV/310/14  w sprawie upoważnienia Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do przyznawania dodatku energetycznego 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami 
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXV/310/14, 
która stanowi załącznik nr 3 do protokołu ..
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XXXV/311/14 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniaj ącego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 
programem wspierania   finansowego gmin w zakresie dożywiania „ Pomoc państwa w 
zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.
Przewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXV/311/14, która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXXV/312/14 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania  „Pomoc gminy w zakresie dożywiania „ na lata 2014-2020
Przewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXV/312/14 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XXXV/313/14 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/147/04 w sprawie 
zasad zwrotu wydatków za świadczenia pomocy społecznej w zakresie zadań własnych gminy
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami 
„za”,”przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXV/313/14, która 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XXXV/314/14 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 
Przewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„przeciw”0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXV/314/14 , która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XXXV/315/14 w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.  
Przewodniczący rady poprosił skarbnik o omówienie projektu uchwały.
Skarbnik Gminy omawiając projekt uchwały m.in. powiedziała, że zmiana związana jest z 
zakupem samochodu pożarniczo - gaśniczego, który będzie wykorzystywany i obsługiwany przez 
OSP Żarowo. Skarbnik poinformowała,że gmina może otrzymać dofinansowanie do 500 tys zł   
w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, poza tym jak dodała skarbnik gmina 
stara się  o środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w wysokości 84 tys zł , 100 
tys zł to środki o które będzie się starać OSP Żarowo z Krajowego Systemu Ratownictwa 
Gaśniczego i przekaże gminie, natomiast 30 tys zł to dotacja z tytułu pomocy finansowej Powiatu 
Stargardzkiego oraz zwiększa się dochody bieżące o kwotę 56 873 zł z tytułu dotacji celowej ze 
środków europejskich w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na realizację projektu 
pn.  „ Roboty remontowe w świetlicy wiejskiej w Sownie „ zakończonego w 2013 r. i z wydatków 
w rozdziale – straż gminna zmniejsza się  o 49, 5 tys zł wydatki bieżące przeznaczone głównie na 
przesyłki pocztowe i w rozdziale – ochotnicze straże pożarne  zwiększono o 820 373 zł wydatki 
majątkowe przeznaczone na zakup samochodu . 
Wójt do tej wypowiedzi dodał, że z miastem nie było rozmów na temat dofinansowania.
Skarbnik Gminy dodatkowo poinformowała, że jeżeli gmina nie otrzyma środków z Europejskiego
Funduszu to w takim przypadku samochodu gmina nie będzie kupować. Powiedziała o terminie 
zakończenia finansowania realizacji projektu tj. wrzesień 2014 r. i to ,że środki w danym roku 
muszą wrócić do budżetu, kredyt z rachunku bieżącego gminy i tutaj wójt dodał ,że wniosek 
należy złożyć do 14 lutego 2014 r. , a rozstrzygnięcie wniosku  to okres 2-3 miesiący.
Wobec braku uwag ze strony radnych przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
 Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXV/315 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.
Ad.9
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek przedstawiła
opinię komisji do tematu związanego z  gospodarką gruntami i nieruchomościami w roku 2013 
oraz utrzymaniem gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 27 stycznia 2014 r. 
dokonała na podstawie przygotowanej informacji analizy  tematu dotyczącego gospodarki 
gruntami i nieruchomościami w 2013 roku oraz utrzymanie gminnych obiektów użyteczności 
publicznej. Komisja po dyskusji informację przyjęła. 
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili . 
Ad.10 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek przedstawiła
opinię komisji do informacji Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie, 
a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu zapoznała się z informacją o 
stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie, podczas dyskusji członkowie komisji 
zwrócili uwagę na wysokie zadłużenie najemców lokali mieszkalnych i na dużą liczbę podań o 
przydział mieszkań – komisja informację przyjęła.
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch odnosząc się do zadłużenia najemców wyjaśniła ,że  zgodnie z 
przepisami prowadzona jest egzekucja jak również są  też sprawy w sądzie i dodała,  iż żadne te 
czynności nie dały rezultatu.
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.11
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Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił opinię 
komisji dotyczącą oceny działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2013 wraz z 
analizą wykonanych remontów, doposażeń szkół gminnych oraz z informacją o wypłaconych 
stypendiach w roku 2013,  a mianowicie : 
Komisja Socjalno- Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2014 r. 
przeanalizowała informację o działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół wraz z informacją 
dotyczącą remontów, doposażenia szkół i wypłaconych stypendiów.
Komisja informację przyjęła i pozytywnie oceniła działalność Ośrodka za rok 2013 . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.12
Przewodniczący Komisji Socjalno - Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił opinię 
komisji dotyczącą działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2013, a 
mianowicie :
Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty na podstawie przedstawionej informacji dokonała 
oceny działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2013.
Komisja informację przyjęła i pozytywnie oceniła działalność Ośrodka za rok 2013. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.13
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do tematu 
dotyczącego analizy wykorzystania środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 
2013 r., a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 29 stycznia 2014 r. dokonała na podstawie 
przygotowanej informacji analizy wykorzystania środków finansowych przez sołectwa w ramach 
funduszu sołeckiego za rok 2013. 
Komisja przedstawioną informację przyjęła .        
Przewodnicząca komisji zabierając dalej głos  w sprawie wykorzystania środków  funduszu 
sołeckiego   m.in.  powiedziała, że komisja przyjrzała się w jaki sposób zostały wydatkowane 
środki i zwróciła uwagę, że nie wszystkie sołectwa  wykorzystały środki do zaplanowanej kwoty. 
Przewodnicząca dodała, że nie ma sensu wydatkowania środków  na siłę, bo fundusz 
niewykorzystany w roku budżetowym wygasa z upływem roku, a  w   niektórych przypadkach w 
porozumieniu – umownym  z wójtem, można  wrócić do tej sprawy w roku następnym.
Przewodnicząca powiedziała ,że środki są różnie wykorzystywane przez sołectwa, a  w niektórych 
przypadkach  nie pozostają żadne ślady  po nich. Przewodnicząca wspomniała  również o środkach
przeznaczanych na spotkanie integracyjne mieszkańców, które to środki  w jakimś zakresie  
przynoszą wymierny efekt, mówiła o wykaszanych terenach zielonych - a umowie zlecenia na tą 
usługę,  kończąc zaznaczyła że dobrego gospodarza można poznać po wydatkowanych środkach.
Radny Bogdan Chaładus – zapytał o taką sytuację, kiedy sołectwo rezygnuje ze swojego funduszu 
sołeckiego, a dokłada te środki jako wkład własny do jakiegoś zadania wykonywanego przez 
gminę. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jeżeli nie tworzy się funduszu sołeckiego to nie ma środków w 
budżecie oraz odpowiedziała na pytanie radnego  odnośnie planowanych  wpływów z tytułu 
podatku dochodowego od osób fizycznych – PIT i od osób prawnych CIT  w roku 2014 .
Radny Jarosław Kornet odniósł się do wysokości kosztów poniesionych przez Radę Sołecką 
Smogolice w ramach funduszu sołeckiego  na zadanie dotyczące remontu przystanku 
autobusowego, a  dokładnie remont pętli autobusowej, gdzie zdaniem radnego poniesione koszty 
na remontem  pętli autobusowej są duże,  biorąc pod uwagę że był to  zakup szlaki.
Wójt Gminy – wyjaśniają  m.in. powiedział,  że przedsięwzięcia, a  w tym  zadanie została 
zaproponowane i uchwalone przez zebranie wiejskie, a gmina te zadania realizuje.
Radny Marian Góra – przypomniał,że w tym roku odbędą się wybory samorządowe, a następnie
wybory w sołectwach i tak się stanie, że wniosek w sprawie funduszu sołeckiego złoży obecny 
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sołtys, a realizować fundusz  już  będzie  nowy sołtys i  tutaj jak dodał radny często się nie 
zgadzają z przyjętymi przedsięwzięciami przez poprzednika.         
Wójt Gminy – wyjaśniając m.in. powiedział ,że w terminie do 15 listopada wójt musi przedłożyć  
radzie projekt budżetu, a wnioski w sprawie  funduszu sołeckiego są uchwalane przez zebranie 
wiejskie czyli mieszkańców danego sołectwa do 30 września br . 
Ad.14 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przestawiła opinię komisji do tematu  w 
sprawie  oceny realizacji uchwał Rady Gminy za 2013 r., a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna na podstawie przedstawionej informacji dokonała oceny realizacji podjętych 
uchwał w roku 2013. Komisja informację przyjęła.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.15
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedstawił informację na temat działalności w okresie od 
ostatniej sesji, a mianowicie : 
Zarządzeniem Nr 275/13 z dnia 31 grudnia 2013 r. dokonano zmian w budżecie gminy na 2013 r. 
oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez : 
1. Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 287 644zł
    z tego :
    a) wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę 286 808 zł w tym :
        - w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę
          3 000 zł ,
        - w dziale 400- wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną , gaz i wodę
           zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 20 zł ;  
        - w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa zmniejszono i zwiększono wydatki o  
           kwotę 2 120 zł ,
        - w dziale 750 -Administracja publiczna zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 19 460 zł
        - w dziale 754 -Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa
           zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 3 200 zł 
        - w dziale 758 – Różne rozliczenia  zmniejszono wydatki o kwotę 10 296 zł
         - w dziale 801 – Oświata i wychowanie zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę
            213 857 zł
         - w dziale 851 – Ochrona Zdrowia zwiększono wydatki o kwotę 1 120 zł
         - w dziale 852 – Pomoc społeczna zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 558 zł
         - w dziale 854- Edukacyjna opieka wychowawcza zmniejszono i zwiększono wydatki o
           kwotę 1166zł 
         - w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zmniejszono wydatki o kwotę
            16 349 zł i zwiększono wydatki o kwotę 19 649 zł
         - w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zmniejszono i zwiększono
            wydatki o kwotę 6 182 zł 
         - w dziale 926 – Kultura fizyczna zmniejszono wydatki o kwotę 10 600 zł i zwiększono
            wydatki o kwotę 16 476 zł 
       b) wydatki związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 836 zł w tym : 
          - w dziale 852 – Pomoc społeczna zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 836 zł
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
1) W dniu 30.12.2013 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 
budynkiem mieszkalnym przeznaczonym do rozbiórki, oznaczonej numerem działki 121/1 o pow. 
0,21 ha, położonej w obrębie Rogowo. Cena wywoławcza – 40 000,00 zł. Do rokowań nie 
przystąpił żaden oferent. Rokowania zakończono wynikiem negatywnym.
2) W dniu 23 i 24 stycznia przeprowadzono kolejne przetargi ustne nieograniczone na sprzedaż 12 
nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie Grabowo. Ceny od 25 000,00 zł do 
35 000,00 zł (netto). Do przetargu nie przystąpił żaden oferent. Przetargi zakończone wynikiem
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negatywnym 
3) Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 
poświadczono 1 oświadczenie o łącznej powierzchni użytków rolnych wchodzących w skład 
gospodarstwa, 1 oświadczenie o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego.
4) Wydano decyzje zatwierdzające projekt podziału 5 nieruchomości tj. w obrębie Strachocin -2, 
Grzędzice – 2 , Skalin -1
5)Wydano 15 zezwoleń na usunięcie drzew 
6) Wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „ Rozbudowa istniejącej Fermy tuczu drobiu 
zlokalizowanej w miejscowości Krąpiel Gmina Stargard Szczeciński „
7 )W w/w sprawie wystąpiono do organów opiniujących tj. Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska i Powiatowego Inspektora Sanitarnego w celu wydania opinii, co do potrzeby 
przeprowadzenia oceny oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko dla w/w przedsięwzięcia 
8) Sporządzono umowy w sprawie udzielenia dotacji celowych z budżetu gminy Stargard 
Szczeciński w zakresie  budowy indywidualnych oczyszczalni ścieków  dla 4 osób .
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
1. Zadania wykonane

1) Naprawiono i zamontowano  uszkodzony daszek nad wejściem do świetlicy w Strachocinie.
2) Zakupiono i wymieniono tablice z Regulaminem korzystania na placu zabaw w Strachocinie.
3) Naprawiono oświetlenie zewnętrzne świetlicy w Małkocinie i Grabowie, oraz wymieniono
     uszkodzone gniazdka elektryczne w świetlicy w Ulikowie.
4) Naprawiono instalację grzewczą w budynku  świetlicy w Klępinie wraz z wymianą zegara
     sterującego.
5) Wykonano ogrodzenie wokół krzyża w Poczerninie – środki sołeckie 
6)  Zakupiono wraz z  transportem  żużel  na remonty dróg wewnętrznych do miejscowości :
     Lipnik, Żarowo, Grzędzice.
7) Wykonano remont  dróg wewnętrznych o nawierzchni gruntowej:
     - w miejscowości Lipnik ul. Sadowa i ul. Kasztanowa  
8) Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych :
     - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, gazowych – 6 szt.
     - podpisano umowy dzierżawy części działek stanowiących drogi wewnętrzne na zajęcie w celu
       budowy urządzeń nie związanych z infrastrukturą techniczną drogi i na umieszczenie tych 
       urządzeń – 7 szt
    - wydano decyzję na zajęcie i umieszczenie urządzeń nie związanych z infrastrukturą techniczną
      dróg gminnych – 9 szt
Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  
Rozstrzygnięto przetarg na „ Usługę sporządzenia projektów decyzji o warunkach zabudowy oraz 
o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego na obszarze gminy Stargard Szczeciński”.
Przetarg został rozstrzygnięty, w postępowaniu zostały złożone 3 oferty i tutaj wójt poinformował 
jakie to były oferty i kto został wybrany  wykonawcą . 
W trakcie  :
- przygotowano dokumenty przetargowe i ogłoszono przetarg w trybie przetargu nieograniczonego 
na „ Usługę sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu
w obrębie ewidencyjnym Święte „
Otwarcie ofert nastąpi w dniu 3 lutego 2014 r.
- przygotowano dokumenty przetargowe i ogłoszono przetarg w trybie przetargu nieograniczonego
  na „Usługę zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
  gminy Stargard Szczeciński dla terenów w obrębach ewidencyjnych Ulikowo i Krąpiel. 
  Otwarcie ofert nastąpi w dniu 5 lutego 2014 r. 
- przygotowano dokumenty przetargowe i ogłoszono przetarg w trybie przetargu nieograniczonego 
na „ Dzierżawę urządzenia samoczynnie rejestrującego wykroczenia w ruchu drogowym wraz  z
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podjazdem samochodowym oraz zapewnieniem szkolenia i obsługi techniczno- serwisowej dla
Straży Gminnej Gminy Stargard Szczeciński „
Otwarcie ofert nastąpi w dniu 31 stycznia 2013 r. .
W Referacie Planowania Przestrzennego 
Wydano:

− 21 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,
−   4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,
−   5 decyzji w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy,
−   7 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy, 
− 3 postanowienia w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
− 5 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
− 16 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy,
− 3 informacje o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy,
− 25 zawiadomień o ustaleniu oraz o zmianie numerów porządkowych dla budynków 
mieszkalnych.

Ponadto wójt poinformował, że w dniu 21 stycznia 2014 r. odbyło się spotkanie w Muzeum w 
Stargardzie w sprawie budownictwa ryglowego w którym uczestniczył zastępca wójta i w dniu 22 
stycznia 2014 r. odbył się w urzędzie  nabór na stanowisko urzędnicze w Straży Gminnej .
Zastępca Wójta poinformował,że uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez  Muzeum w 
Stargardzie Szczecińskim w sprawie  budownictwa ryglowego. Dyrektor Muzeum poinformował, 
że na terenie gminy w miejscowości Klępino znajduje się  chałupa ryglowa, która stanowi zabytek 
i jest propozycja przeniesienia jej na działkę gminną  przy bibliotece w Klępinie, ale na razie jak 
dodał wójt  są to  wstępne  rozmowy, a właściciel tej chałupy posiada obecnie dokumenty na jej 
rozbiórkę .  
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili . 
Ad.16 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał  pisma jakie wpłynęły do biura rady gminy
od ostatniej sesji, a mianowicie :
- pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie tj. uchwała NR XIII.61.2014 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 16 stycznia 2014 r. w sprawie 
wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Stargard Szczeciński  - opinia 
pozytywna
- pismo mieszkańca Grzędzic ( właściciela działki )  skierowane do Wójta Gminy, a  do 
wiadomości Rady Gminy w sprawie  podziału działki 307 w Grzędzicach,
- Stanowisko Burmistrza Pyrzyc Jerzego Olecha w sprawie „ Aktualnej sytuacji w rolnictwie na
  terenie Gminy Pyrzyce „
- Opinia Komisji Rolnictwa i Ekologii, z uwzględnieniem materiałów przygotowanych do debaty, 
na temat „ Aktualnej sytuacji w rolnictwie” a szczegółowo na temat „ Warunków sprzedaży i 
nabywania gruntów przez rolników z Gminy Pyrzyce” 
Ad.17 
Interpelacje nie zostały zgłoszone .
Ad.18
Brak.
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W sprawach różnych sołtys sołectwa Święte poruszył temat dotyczący  posypywania dróg w 
okresie zimowym i to  w przypadku  kiedy jest ślisko i zaznaczył, że  są miejscowości które mają 
posypane drogi i takie gdzie nie  posypano dróg.  W trakcie  dyskusji radni zwrócili uwagę na to, 
że  nie zawsze są drogi odśnieżane i posypywane i  wskazywali na konieczność posypywanie 
miejsc niebezpiecznych w przypadku kiedy jest ślisko. Niejednokrotnie mieszkańcy w tych 
sprawach dzwonią do gminy jak również do powiatu z prośbą o odśnieżeniu lub posypanie śliskich
dróg przez firmy obsługujące te drogi . 
Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal jako Przewodniczący Komitetu 
Protestującego Rolników Indywidualnych powiedział o proteście  rolników.
Ad.20 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podał termin zwołania następnej sesji oraz terminy 
posiedzeń poszczególnych komisji przed sesją , a mianowicie : 
- XXXVI Sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 28 lutego 2014 r. godz. 1000 ,
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 24 lutego 2014 r. godz. 830 ,
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 25 lutego 2014 r. godz. 8 30 ,
- komisja rewizyjna dnia 26 lutego 2014 r. godz. 800 .
Ad.21
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 12 15 zamknął obrady XXXV sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński .
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Data sporządzenia :                                                                     Data podpisania :
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